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Hei, 
  
Viser til nyhet på hjemmesidene til Lindås Kommune vedrørende bredbånd og resterende 
midler etter utbygging. 
Vi vil oppfordre dere til å planlegge videre utbygging til områdene Ones og Kvalvågen. 
  
Selv bor eg på Ones og er utenfor området bredbåndleverandør garanterer tilgang til 
internett. Årsaken til dette er at vi ligger opp mot 6km i kobberlinje fra sentral på Hundvin. 
Resultatet av dette er at vi alle har særs dårlig internet (under 0,5-1mb/s) og noen har ikke 
internett i hele tatt. Noen har forsøkt med andre løsninger for internett, dessverre uten 
særlig hell. Hos oss får vi inn internett, men det er særs dårlig kapasitet og veldig utsatt for 
«støy på linjen». Alt dette fører til manglende muligheter for å følge den digitale verden, 
særlig krevende for barn opp mot skule og studier. 
  
Ideelt sett ønsker vi fiber til Ones og Kvalvågen, men i et større bilde kan dere kanskje 
vurdere løsninger for å styrke tilbudet på Ones og Kvalvågen gjennom en utbygging til 
Hundvinsfeltet og deretter «booste» signalet mot Ones og Kvalvåg? G.Fast løsninger eller 
tilsvarende? 

  
Med håp om positiv tilbakemelding. 
  
  
Mvh 

Torbjørn Sætre 
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